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Inleiding 
N.a.v. de politieke avond van 13 april 2022 hebben we onderstaande vragen 
 
Vraag 1 
Er is geen overzicht van de huidige biodiversiteit, geen groenplan, geen ‘nulmeting’ of startpunt, maar men wil wel de 

biodiversiteit vergroten. Hoe en met wie wordt ervoor gezorgd dat het vergroten van de biodiversiteit en klimaatadaptatie 

gericht en op een ecologische en duurzame manier gebeurt zodat inderdaad een meetbaar effect op de beoogde 

klimaatdoelen kan worden bereikt?  

Antwoord 
Een van de kaders die gebruikt zijn bij de ontwikkeling van het toekomstbeeld is het in 2021 vastgestelde 
biodiversiteitsactieplan, waarin een overzicht wordt gegeven van de stand van zaken met betrekking tot groen en 
biodiversiteit in onze gemeente. In het biodiversiteitsactieplan zijn ook concrete maatregelen opgenomen waar en hoe de 
biodiversiteit binnen onze gemeente versterkt kan worden. Voor het parkgebied geldt dat het vooral gaat om het versterken 
van een ecologische verbinding voor insecten, vogels (huismus/spreeuw), egel en eekhoorn. Hierbij gaat het vooral om de 
noord-zuidverbinding, de verbinding langs de dr. Frederik van Eedenweg richting de Brediusweg. 
In het toekomstbeeld zijn vooral kansen benoemd en is aangegeven dat de uitwerking van specifieke projecten, zoals het 
bevorderen van de biodiversiteit, volgt in het beheer- en uitvoeringsplan.  
 
 
Vraag 2 
Een aantal kansen om natuur en klimaatadaptatie te versterken worden gegeven zoals laagblijvend kruidenmengsels, 

natuurlijke oevers, aanleg van een poel en blad laten liggen. Hoe zijn deze kansen vastgesteld? Hoe gaat u deze kansen tot 

uitvoering brengen? Bent u bijvoorbeeld van plan om ecologische expertise te betrekken bij het opstellen van het beheer- en 

uitvoeringsplan? Dit staat nergens vermeldt. 

Antwoord 
In het biodiversiteitsactieplan zijn concrete maatregelen opgenomen om de biodiversiteit gemeentebreed te versterken, 
enerzijds door aanpassingen in het beheer en anderzijds door aanpassingen van groenvakken. In het beheerplan wordt 
meegenomen hoe de biodiversiteit kan worden versterkt door aanpassingen in het beheer. Naast de in de gemeente 
aanwezige expertise op dit terrein zal indien nodig expertise worden ingehuurd. Bij de verdere uitwerking van de 
verschillende projecten wordt beoordeeld of dit noodzakelijk en/of wenselijk is. 
 
 
Vraag 3 
Wij missen uitgangspunten als het gaat om duurzaamheid, circulariteit en lokaal werken rondom het herstel van de 

architectuur. Op welke manier gaat het herstel van architectuur (en het inrichten van extra speelplaatsen!) plaatsvinden? 

Wordt daarbij bewust gekozen voor lokale, circulaire middelen (resthout, alternatieven voor beton) en hergebruik? En wat 

gaat er gebeuren met aankleding wat als overtollig of niet passend binnen het ontwerp wordt beschouwd? 

Antwoord 
In het toekomstbeeld is opgenomen welk beeld wij voor ogen voor het parkgebied. De verdere uitwerking vindt plaats in het 
beheer- en uitvoeringsplan. Bij de uitwerking van de verschillende projecten worden uitgangspunten geformuleerd voor de 
specifieke projecten waarbij die uitgangspunten moeten passen bij vastgesteld beleid op het gebied van duurzaamheid, 
circulariteit etc. binnen onze gemeente. 
 
 
Vraag 4 
 
Beheer en onderhoud door de omwonenden is een mooi kans. In KTV is een goed samenwerkende ‘werkgroep groen’ en in de 

Westereng zit bij de Groene Ruijter ook een groene werkgroep. Hoe gaat u verzekeren dat het onderhoud door de buurt 

correct wordt uitgevoerd? Wie zal hiervoor de verantwoordelijkheid dragen zolang we – nog – geen stadsecoloog hebben? 

Zijn jullie je ervan bewust dat een goed ingericht ecologisch systeem ander en ook minder onderhoud behoeft? 
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Antwoord 
In het proces om tot dit toekomstbeeld te komen is door meerdere bewoners aangegeven dat ze graag participeren in het 
onderhoud van het parkgebied. Onder de bewoners leven verschillende ideeën over de wijze waarop de participatie plaats 
moet vinden. Wel is tijdens dit proces duidelijk geworden dat het belangrijk is, en de nadrukkelijke wens van de bewoners, dat 
de gemeente regie blijft houden op het beheer van het parkgebied. Bewonersparticipatie zal voor dit gebied meer gericht 
worden op gezamenlijke onderhoudsdagen of specifieke handelingen. De precieze invulling is onderwerp van gesprek met de 
bewoners tijdens de totstandkoming van het beheerplan. 
 
 


